禁毒承诺书
Anti-drug Guarantee


本人承诺在校学习期间遵守国家政府的法律规定，定期参加禁毒宣传教育会议，不从事毒品违法犯罪行为，不吸毒、不贩毒、不制毒、不种植毒品原植物。我知晓：1、在中国毒品包括鸦片、海洛因、甲基苯丙胺（冰）、吗啡、大麻、可卡因等；2、吸毒、贩毒、制毒、种植毒品原植物等行为，是违法行为，将受到中国法律的严厉制裁；3、一切违法犯罪行为将受到学校纪律处分。
[bookmark: _GoBack]I promise that I will abide by the laws and regulations of the Chinese government；I will regularly participate in anti-drug publicity and education meetings；I will not engage in illegal drug crimes ；I will not take drugs, do drug trafficking, drug making and plant original plants of drugs during my study in USST. I have learnt that: 1. Opium, heroin, methamphetamine (ice), morphine, marijuana, cocaine and so on are all drugs in China . 2. Drug taking, drug trafficking, drug production, planting drug-producing plants, and so on are illegal and will be severely sanctioned by Chinese law; 3. All violations of the law will be subject to disciplinary action by the USST.










签字(Signed by):                     
                                            学号(Student Number):               
日期(Date):                         
